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ANGLICKÝ JAZYK - ÚLOHY 

(od 7. februára 2022) 

 VIII. A 

GRAMATIKA: VERBS (DVE po sebe nasledujúce SLOVESÁ) – prepíšte 

do zošita 

1. Slovesá vyjadrujúce pocity + ING form 
2. Slovesá vyjadrujúce úmysly + TO INFINITIVE 

(neurčitok) 

imagine predstaviť si, predstavovať si want chcieť 

finish dokončiť, skončiť refuse odmietnuť 

mind / don’t mind (ne)vadiť /(ne)prekážať agree súhlasiť 

enjoy tešiť sa, páčiť sa decide rozhodnúť 

  promise sľúbiť 

  forget zabudnúť 

  offer ponúknuť 

  need potrebovať 

He couldn’t imagine THROWING it away. He promised TO DO it. 

 

 

- jednotlivé slovesá sa naučte! 

 

THERE'S SOMEONE / SOMETHING + 

- ING FORM (prepíšte do zošita) 

There is – singular (jednotné číslo) 

There are – plural (množné číslo) 

- Frázy there is/ are používame vždy 

pri opise, keď niečo vidíme / 

niekoho.  

- - ing forma vyjadruje, čo dané osoby 

robia 

F. ex:  There is a monkey climbing a tree.  

 There are some people. They are 

dancing.  

 There are some people dancing. 

 - túto gramatiku môžeme použiť aj 

pri spájaní viet. 

 

3. Slovesá, po ktorých nasleduje “ING FORM” 

alebo “TO INFINITIVE” (význam sa NEmení) 

like mať rád, páčiť sa 

love milovať, mať rád 

hate nenávidieť, neznášať 

4. Sloveso “STOP” (skončiť, zastaviť sa) 

MENÍ sa význam – iný je s “ING FORM” a iný s “TO INFINITIVE” 

STOP + ing form 

význam: 

prestať niečo robiť, 

ukončiť aktivitu 

 
The king stopped SMILING. 

Kráľ sa prestal 

usmievať. I stopped 

EATING. Prestal(a) 

som jesť. 

STOP + to infinitive 

význam: 

zastaviť (sa), aby bolo 

možné urobiť niečo iné 

 
The knight stopped TO 

HIDE the sword. 

Rytier zastavil, aby 

schoval meč. 

I stopped TO EAT. 

Zastavil(a) som, aby som 

sa najedol. 

  



 


